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Πρακτικά συνεδρίας Διοικητικού Συμβουλίου – Πέμπτη 26 Αυγούστου 2021, 10πμ 
 
Παρόντες:  
Νίκος Σουλελές, ‘Αντριου Λαγός, Παύλος Χριστοδουλίδης, Βασίλης Μεσσαρίτης, Κυριάκος 
Δεληπαράσχος 
 
Λόγω πανδημίας η συνεδρία έγινε διαδικτυακά και μέσω Viper. 
 
1. Συζητήθηκαν και ανταλλάχτηκαν απόψεις σχετικά με το πρωτόκολλο του ΤΕΠΑΚ για 
επιστροφή στα μαθήματα από Σεπτέμβριο 2021. 
Εκφράστηκαν ανησυχίες για τα εργασιακά δικαιώματα των μη εμβολιασμένων μελών και 
συγκεκριμένα για τη μη δυνατότητα τους να διδάσκουν εξ αποστάσεως. Συζητήθηκε το 
θέμα της αναλογικότητας και του στιγματισμού των μελών αυτών. 
 
Βασικό σημείο είναι επίσης και η τέλεια έλλειψη διαβούλευσης όπως προνοεί και ο 
σχετικός νόμος, καθώς και οι αρμοδιότητες της Συγκλήτου σε σχέση με εργασιακά θέματα.  
 
2. Αποφασίστηκε ομόφωνα να ζητηθεί από νομικούς σύμβουλους να σταλθεί επιστολή στη 
Διοίκηση του ΤΕΠΑΚ με τους προβληματισμούς αυτούς. 
 
3. Αποφασίστηκε ομόφωνα το κείμενο για δελτίο τύπου με την τοποθέτηση της ΣΑΠ-ΤΕΠΑΚ, 
και συμφωνήθηκε να κυκλοφορήσει στις 27 Αυγούστου 2021. 
 
Συμφωνήθηκε ομόφωνα η ανακοίνωση να περιλαμβάνει τα εξής:  
«Προτρέπουμε τα μέλη μας να λαμβάνουν όλα τα δέοντα μέτρα κατά της πανδημίας 
ακολουθώντας τις αποφάσεις και συμβουλές του κράτους, τόσο για τη δική τους ασφάλεια 
όσο και των συναδέλφων και των φοιτητών και της ευρύτερης κοινωνίας. Για την καλύτερη 
επίτευξη του στόχου αυτού προτείναμε όλες οι σχετικές ενέργειες να εμπίπτουν πάντα στα 
πλαίσια που επιτρέπει το εργασιακό μας καθεστώς.» 
 
4. Αποφασίστηκε ομόφωνα να ζητηθεί νομική γνωμάτευση για το σημείο 1.8 του 
πρωτοκόλλου που αναφέρεται στη στέρηση της εργασίας από το σπίτι (εξ αποστάσεως 
διδασκαλία) για τα μη εμβολιασμένα μέλη της συντεχνίας. 
 
5. Αποφασίστηκε επίσης ομόφωνα να ζητηθεί νομική γνωμάτευση για τις ηλεκτρονικές 
υπογραφές και τον τρόπο που έχουν επιβληθεί στα μέλη μας. Αυτό έγινε με βάση διάφορα 
παράπονα που δέχτηκε το ΔΣ από τα μέλη του. 
 
6. Επειδή τα γεγονότα τρέχουν σε σχέση με το πρωτόκολλο, αποφασίστηκε ομόφωνα ότι 
μπορεί να γίνουν έκτακτες συνεδρίες και σε πιο τακτά διαστήματα και μπορούν να γίνουν 
κατά τη διάρκεια των Σαββατοκύριακων. 
 
7. Το ΔΣ ενημερώθηκε από τον πρόεδρο για την πρόοδο της νέας ιστοσελίδας της 
συντεχνίας. Αποφασίστηκε ομόφωνα να συνεχίσει η επικοινωνία με τα μέλη μας μέσω 
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ηλεκτρονικών μηνυμάτων και με το Newsletter, και ότι δεν θα έχει νόημα να ανεβαίνουν 
πρακτικά στην παλιά ιστοσελίδα αφού μπορεί να χαθούν. Συμφωνήθηκε ομόφωνα ότι όλα 
τα πρακτικά θα μπαίνουν στη νέα ιστοσελίδα μόλις αυτή είναι έτοιμη. 
 
8. Επίσης αποφασίστηκε ομόφωνα ότι τα πρακτικά των συνεδριάσεων του ΔΣ θα 
εγκρίνονται μετά το πέρας των συναντήσεων του ΔΣ ώστε να μην υπάρχει καθυστέρηση 
στις αποφάσεις του ΔΣ.  
 
Οι παραπάνω αποφάσεις επικυρώθηκαν ομόφωνα μετά το πέρας της συνεδρίας. 


